
NOTE (FLF-sekr.)
Kopi af brev fra Søren Nordshøj til fødevareministeren

kære Karen

vedr. sammaen sætning af fremtidens Kystfiskerudvalg

Det af ministeret oprettet Kystfiskerudvalg af 2004 fungere ikke, du bliver nød til at sætte klare regler for 
udvalget, der er for mange penge indvoldveret og for få er intreseret i at fremme det Kystnære fiskeri.

Som MAF fisker i det kystnære fremsættes herved følgende forslag:

Ud af de syv medlemmer skal de to være trawlfisker, fire garnfisker og en MAF fisker for at få et bredt 
sammensat udvalg.

EU har fremsat at for at være kystfisker skal båden være under 12 meter.

Da det er store penge der er indvolveret i ordningen skal der være klare regler for FKA køb/salg, så de 
kvoter der er i ordningen bliver i ordningen.

Det skal være muligt at dispencere fra havdage da det er mindre fartøjer som skal tage hensyn til vejret.

For at fremme fiskeriet i de mindre havne skal det være muligt at få mobile køle/frysetrailer, som så kan 
køres hen til et opsamlings sted.

For dem der ønsker at afsætte fangsten lokalt hjælpes der med markedsføring.
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må gerne offenliggøres. 

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2013-14
FLF Alm.del  Bilag 29
Offentligt


